
Protokolltilførsel fra Arbeiderpartiet 

"PROTOKOLLTILFØRSEL 

 

Flertallet har lagt fram en liste for gode investeringstiltak som ønskes inn i strategiplan for idrett, 

kultur og fritid. Denne listen kan oppfattes som en ønskeliste og hilsen hjem fra flertallet i 

posisjonen og som ikke er vurdert ut fra en helhetlig investering eller behovsplan, der tiltak og 

plassering er vurdert. 

Investeringstakten er også langt over det som tidligere er vedtatt også med tanke på gjeldsgrad 

og opparbeiding av disposisjonsfond. Forslaget inneholder investeringer i neste 

kommunestyreperiode, grovet regnet til opp mot 1 mrd kroner. 

Å legge inn en slik ønskeliste som flertallet nå foreslår vil også binde opp det neste 

kommunestyret og vil redusere deres handlingsrom til å utøve politikk som de neste styrende 

partier er valgt for. 

Tanken med å utarbeide en strategiplan var å ta for seg det langsiktige behovet til kommunen 

som en helhet. En strategiplan skal hjelpe kommunen med å sette retning og sette søkelys på 

kommunens viktigste områder. En strategiplan har som mål å øke kunnskapen om hva 

kommunen er god på, hvilke svakheter den har og skal bidra til best mulig utnyttelse av 

kommunens ressurser. 

Arbeiderpartiet mener at planen som er fremlagt svarer på bestillingen som en strategiplan skal 

være. Kommunestyret vedtok å utarbeide en strategiplan og ikke en kommunedelplan.  

Arbeiderpartiet er ikke prinsipielt imot de tiltak som er foreslått, men ønsker ikke å ta stilling til, 

eller binde opp det nye kommunestyret, med å vedta en slik liste uten at behov for tiltak er vurdert 

for hele kommunen. 

Vi ber om at protokolltilførselen følger saken videre til endelig vedtak." 

  

 


